
 

 

VERKSAMHETSBERÄTTELSE FÖR SKREA IDROTTSFÖRENING 

AVSEENDE VERKSAMHETSÅRET 2024-01-01 – 2024-12-31. 

 

Styrelsen har bestått av: 

Peter Johansson - ordförande 

Lars-Erik Carlsson -- kassör och sekreterare  

Ulf Andersson - vice ordförande 

Jan-Olof Johansson - ledamot 

Malin Schwarzkopf - ledamot 

Sofia Petersén - ledamot 

Jennie Johansson - ledamot 

Revisorer har varit John Gripse och Viktor Karlsson  

Styrelsen har under året haft 9 protokollförda möten och ett antal icke protokollförda träffar. 

 

Verksamheten 2024 

Föreningens verksamheter har under året varit uppdelad i kommittéer enligt följande: 

• Fotboll – herr 

• Fotboll – ungdom 

• Anläggning 

• Marknad – sponsring 

• Evenemang 

 

Föreningen har haft 415 medlemmar, därav 392 aktiva.  

I föreningen finns 56 ledare, som alla lägger ner ett stort arbete för att föreningen skall fungera. 

 

Fotboll – herr 

Tränare har varit Tobias Lager med Jonathan Alvérus.  

Tobias Lager har varit lagledare för B-laget. 

A-laget slutade på en hedrande 4:e plats i Div 4 Halland.  

B-laget blev 7:a i Nivå 2 Mellersta-norr. 

Inför stor publik förlorade A-laget mot Böljan i 8:delsfinal i DM  



Fotboll – ungdom 

Föreningen har under året haft 10 lag som deltagit i Hallands FF:s serier.  

Vidare har vi haft 2 mixade flick-/pojklag, 2 pojklag och 2 flicklag som spelat i sammandrag 

arrangerade av Mellersta Hallands fotbollsallians.  

Föreningen har startat upp verksamhet för barn födda 2019 och tidigare.  

Totalt har över 50 barn deltagit i denna verksamhet. 

Domarutbildning med sex deltagare har genomförts i HFF:s regi.  

Vinterträning för våra ungdomslag skedde både inomhus i Hebergshallen och Vessigebro idrottshall, 

samt utomhus på Kristineslätts och Falkenbergs IPs konstgräsplaner.  

P10 har under vinterträningen (hösten 2024) samarbetat med Vinbergs IF´s.  

Vi har fortsatt med att ha två fasta block med träningstider för 17.15–18.30 och 18.45–20.00 på Skrea 

ip, då detta föll väl ut under föregående säsong. Träningstiderna fördelades efter bästa förmåga vilket 

resulterade i att de flesta lagen fick önskade träningstider.  

Svårigheter att få till träningstider har upplevts framför allt gällande konstgräsplanerna.   

En viss problematik har uppstått när matcher har bokats under träningstider. Matcher bör i första 

hand fördelas på träningslediga planer och dagar med lägre beläggning eller enligt förutbestämt 

”blockschema” på helg.   

Träningsnärvaron för juniorerna under vår och höst har varit hög. Glädjen av att träna och spela 

matcher med sitt lag har lyst klart under hela säsongen!  

17 mars genomfördes en samlad ledarträff på Falcon Alkoholfri Arena. 

Det införskaffades mycket nytt materiel som västar, koner och bollar samt komplettering av matchställ 

genom leverantör.  

• P/F födda 2016 delades upp i pojkar och flickor. 

• Inom övriga grupper och lag  har förändringarna varit små och av ringa betydelse.    
 
Våra lag har deltagit i ett antal cuper under året, bl a:  

• P2011 och P2013 fick möjlighet att genom ett sena avhopp från andra lag delta i Minicupen 
som arrangerades i maj månad. En cup som ger bra erfarenhet.  

• Flera av våra lag spelade i Getinge Cupen. 

• Flera av våra lag spelade i Oskarströmscupen 
 

Matcher och sammandrag på Skrea IP 

• Vi välkomnade publik på alla våra matcher.  Kiosken bemannades under hemmamatcher och 
sammandrag. Våra ungdomslag har under året även ansvarat för bemanningen av kiosken 
under seniorernas hemma matcher.  

• När IP stängdes ner för spel och valde de yngre åldrarna samt flicklagen att förlägga sina 
träningar inomhus medan de äldre lagen valde att boka träningar på kommunens 
konstgräsplaner.  

• Problemet med att få tider till träning upplevdes även under hösten med en viss frustration 
som följd. 

 



Fotbollslekis 

Under maj och augusti hölls det i fotbollslekis för barn födda 2019. Vi fick tre nya ledare som 

engagerade sig i föreningen och under våren 2025 kommer P/F19 startas upp som träningsgrupp. 

Mycket roligt för föreningen att intresset är stort och det fylls på med nya spelsugna barn. 

Genom styrelsen tackar föreningen alla de ideella ledare som engagerat sig under året. 

 

Anläggning 
Föreningen har haft en vaktmästare, Naser Ibrahim, som varit anställd som nystartsjobb.  

Vaktmästaren har varit anställd på heltid. Han har skött verksamheten på ett förtjänstfullt sätt. 

Genom bidrag från Kultur/Fritid  har föreningen fått medel till nya avbytarbås. 

Vi har renoverat nätet bakom C-planen. 

 

Evenemang 

Skrea IF dagen 29/6 

För andra året arrangerades Skrea IF dagen nere på Skrea IP. Årets dag var betydligt större än förra 

årets premiär då vi kombinerade dagen med både bakluckeloppis och A-lags match. Nytt för i år var 

att det även serverades våfflor och hamburgare som var ett riktigt lyckat drag. Lagen som hjälpte till 

med olika uppgifter var P13 och F13, och det behövdes många för att täcka upp alla aktiviteter. 

Föreningen tackar för engagemanget från alla som hjälpte till och riktar ett stort tack till alla som kom 

ner och delade dagen med oss. 

Bakluckeloppis  

har genomförts ett antal lördagseftermiddagar under sommaren.  

Intresset har varit stort. Lagföräldrar har ställt upp som funktionärer vid dessa tillfällen. 

SkreaCupen F12-13år 

12 oktober arrangerade Skrea IF en inbjudningscup med sju deltagande lag. Flickor 12-13år, 9 mot 9. 

Cupen genomfördes som ett inledande grundspel på två planer, med att avslutande slutspel. 

Segrande lag blev Kornhult/Hishult. 

Cupen var mycket uppskattad som säsongsavslutning. Arrangemanget och dess planering kan 

kopieras inför framtiden.  

 

 

Sponsring 

Sponsorkommittén har genom hårt arbete och goda kontakter ökad intäkterna under 2024.  

 



Övrigt 

• Föreningen har erhållit pengar från Svenska Spel, ”Gräsroten”, där spelare noterar Skrea IF 

som sin förening. 

• Föreningen har via Pantamerakampanjen samlat burkar och PET flaskor, vilket under året 

inbringat över 43000 kronor. 

• Vi slog återigen rekord i antal pizzabottnar som såldes och riktar ett stort tack till alla i 

föreningen som ställer upp och sliter på med att sälja bottnarna. Detta är en inkomstkälla 

som vi nästan är ensamma om i Falkenbergs kommun att ha tillgång till och det är en väldigt 

viktig del i Skrea Ifs ekonomi. Genom försäljning av pizzabottnar har vi fått en intäkt på 

närmare 62000 kr. 

• Julkalendrar och bingolotter till uppesittarkvällen har inbringat 25000 kr. 

• Föreningen har förlängt avtalet med Team Sportia med ett år och gäller nu t.o.m. 2025. 

• Till Skrea IF klappen fick vi in några ytterligare företag som sponsrade till klappen och 

utlottningen var relativt lik förra årets, men med mer spridning i sociala medier och högre 

engagemang från föreningen kan detta  i framtiden bli en större inkomstkälla. 

 

 
Slutligen vill vi tacka alla ledare, sponsorer, föräldrar. Massmedia och övriga intresserade som på 

olika sätt stöttat föreningen. 

Falkenberg 2024-12-31 

 

 

Peter Johansson ordf  Lars-Erik Carlsson kassör Ulf Andersson v. ord 

 

 

Sofia Petersén  Jennie Johansson   Jan-Olof Johansson 

 

 

Malin Schwarzkopf 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 


